# 上海世秀化工有限公司 Shanghai Seashow Chemical Co., Ltd. paulxuchen@126.com 徐晨 13735586926

## 产品说明书

# SF-6635 水性复合胶水

## 一、 特征描述:

- 1. 本产品为芳香族水性聚氨酯复合胶水。
- 2本品初期定位粘着快,配合专用固化剂使用后期耐水洗,手感柔软,复合强度高。
- 3 适用于服装行业和其他行业中各类弹性化纤布、无纺布以及棉麻布之间的复合。

#### 二、 使用说明:

辊涂、印刷处理。一般使用 80 目或 100 目数轮处理等。使用中材料量应控制适当以保证表面稳定。

使用前请搅拌均匀,小试;若提高强度建议搭配固化剂;

树脂: 固化剂=100: 3

#### 三、 技术指标:

外观:淡黄色液体

成分: 芳香族水性聚氨酯

固含量: 35±2%

粘度:1500-2000CPS/25℃

最低活化温度:约130-140℃

包装: 180Kg 铁桶包装或根据客户要求包装。

四、 贮藏: 存放于阴凉干燥处,使用后请密封好,避免阳光直射;安全保质期为三个月。

备注: 因各厂家生产工艺不同,故此工艺仅作参考。

**Product Instruction Booklet** 

SF-6635: Water Based Compound Glue

### **Feature Description:**

This product is aromatic waterborne polyurethane compound glue.

The product has fast adhesion property at the first beginning. When mixed with special curing agent it will show good hand washing resistance soft hand feeling and strong composite strength.

It is suitable for the combination of all kinds of elastic chemical fiber cloth, non-woven cloth and cotton linen in the clothing industry and other industries.

#### Instructions:

Roller coating and printing. Generally, 80 mesh or 100 mesh wheel processing is used. The amount of materials in use shall be controlled properly to ensure the surface stability.

Before use, please mix evenly and make a trail test; if strength improving demanding please match with curing agent;

Resin: curing agent = 100:3

#### **Technical Indicators:**

Appearance: Light yellow liquid

Ingredients: Aromatic waterborne polyurethane

Solid content:  $35 \pm 2\%$ 

Viscosity: 1500-2000cps / 25 °C

Minimum activation temperature: About 130-140  $^{\circ}$ C

**Packaging:** 180kg iron drum or according to customer requirements.

**Storage:** store in a cool and dry place, please seal well after use, avoid direct sunlight; the safe shelf life is three months.

Note: this process is only for common reference ,specific case welcome to contact with us directly for further discussion.